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           ROMANIA 
   JUDETUL IALOMITA 
CONSILIUL LOCAL BALACIU 
 
 
 

P R O C E S   V E R B A L    
Incheiat astazi 30.03.2015 

 
 

In sedinta ordinară a Consiliului Local Balaciu,la care participă urmatorii consilieri: Bustea 
Vasile – având si functia de viceprimar al comunei, Mereuta Aurelia , David Daniel , Radu Ion,Velicu 
Victor , Sambetianu Viorica,  , Toma Gheorghe, Simion Nicoleta, Vataselu Constantin,Soare Vasilica . 

A fost absent nemotivat: Dănescu Cristian . 
La sedinta a mai participat :Mihu Cornel-primarul comunei , Trandafir Alexandru Viorel - 

secretarul comunei Balaciu. 
Se dă cuvântul secretarului comunei pentru a da citire proceselor verbale ale şedinţelor 

consiliului local din data de 27.02.2015 si 04.03.2015.Deoarece nu sunt obiectii cu privire la 
conţinutul proceselor verbale,acestea se supun votului consilierilor,fiind aprobate cu 10 voturi 
<pentru>. 

Preşedintele de sedinţă prezintă spre aprobare proiectul ordinii de zi:  
1. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL Balaciu nr 32 din 17.12.2014 privind stabilirea 

impozitelor si taxelor locale pe anul 2015 însoţit de: 
- raportul compartimentului de resort 

 - raportul comisiei de specialitate 
 - iniţiator – primar Mihu Cornel 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea aderarii comunei Balaciu la teritoriul ,,Grupul de 
Actiune Locala Ialomita Centrala Balaciu –Cazanesti - Reviga ,însoţit de: 

 - raportul compartimentului de resort 
 - raportul comisiei de specialitate 
 - iniţiator – primar Mihu Cornel 
 3. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL Balaciu nr.5 din 27.02.2015 pentru aprobarea 
studiului de oportunitate ,a caietului de sarcini , a pretului si a contractului privind inchirierea 
pasunilor permanente aflate in  domeniul privat al comunei  Balaciu însoţit de : 
 - raportul compartimentului de resort 
 - raportul comisiei de specialitate 
 - iniţiator – primar Mihu Cornel 
 4. Întrebări şi interpelări 
 
 D-nul Velicu Victor propune înscrierea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind 
decontarea navetei cadrelor didactice.Secretarul comunei informează consiliul local că nu există 
iniţiat şi înregistrat un astfel de proiect şi prin urmare nu poate fi înscris pe ordinea de zi. 

Se supune la vot proiectul ordinii de zi, propus de primar,care se aprobă cu 10 voturi 
<pentru>. 

 La punctul 1 al ordinii de zi , d-nul primar prezintă proiectul de hotărâre. 
 Secretarul comunei prezintă raportul compartimentului  registrul agricol si fond funciar,care 
avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
 D-na Simion Nicoleta prezintă raportul comisiei de buget-finante, care avizează favorabil 
proiectul de hotărâre. 
 Deoarece nu sunt discuţii,se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu  10 
voturi<pentru> Hotărârea nr.7/2015. 
 La punctul 2 al ordinii de zi , d-nul primar prezintă proiectul de hotărâre. 
 D-na Simion Nicoleta prezintă raportul comisiei de specialitate, care avizează favorabil 
proiectul de hotărâre. 
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  Secretarul comunei prezintă raportul de specialitate, care avizează favorabil proiectul de 
hotărâre. 
 Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu  
10 voturi<pentru> Hotărârea nr.8/2015. 
 La punctul 3 al ordinii de zi , d-nul primar prezintă proiectul de hotărâre.Motivează 
propunerea de modificarea a HCL nr.5/2015 prin faptul că unele prevederi din hotărâre nu sunt 
conforme cu ultimele modificări aduse legislaţiei în domeniu. 
 D-na Simion Nicoleta prezintă raportul comisiei de specialitate,care avizează favorabil 
proiectul de hotărâre. 
  Secretarul comunei prezintă raportul compartimentului de specialitate,care avizează favorabil 
proiectul de hotărâre. 
 Deoarece nu sunt discuţii,se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 10 voturi 
<pentru> Hotărârea nr.9/2015. 
 La punctul 4 al ordinii de zi, se fac înscrieri la cuvânt. 
 D-nul Velicu Victor sesizează pe d-nul primar asupra faptului că în satul Crăsanii de Jos, 
masinile care coboară suvita circulă cu viteză foarte mare,existând pericolul de a se produce 
accidente.Solicită să se adopte masuri pentru stoparea fenomenului. 
 D-na Sambetianu Viorica solicită finalizarea proiectului de hotărâre privind concesionarea 
dispensarului uman Crăsanii de Jos.Doctorul utilizează spaţiul de foarte mult timp fără nici un act. 
 Se raspunde de către secretar că proiectul de hotărâre este întocmit dar nu este facută 
evaluare pentru stabilirea pretului de începere a licitatiei. 
 D-na Mereuţă Aurelia atrage atentia d-lui primar asupra disconfortului creat cetăţenilor de 
mirosul emanat de ferma de vaci a societăţii Ghenia Farm, intesificat si de transportul gunoiului 
rezultat cu masini necorespunzătoare.Mai aduce în atentie şi faptul că locuinta locuitorului 
Haralambie Marin,decedat în prezent, se află într-o stare avansată de degradare,practic sta sa cada, 
nu are împrejmuire şi fiind si foarte aproape de trotuar, reprezintă un risc pentru populatie. 
 Deoarece nu mai sunt discuţii, preşedintele de şedinţă declară închise lucrările şedinţei.   
 Rezultatul votului exprimat de consilieri,pentru proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de 
zi,este urmatorul: 
 

VOT Nr. 
Crt. 

Numele si 
prenumele 

consilierului 
Proiect nr.1 Proiect nr.2 Proiect nr.3 

1 Bustea Vasile Pentru Pentru Pentru 

2 Mereuta Aurelia Pentru Pentru Pentru 

3 Toma Gheorghe Pentru Pentru Pentru 

4 Velicu Victor Pentru Pentru Pentru 

5 Radu Ion Pentru Pentru Pentru 

6 Simion Nicoleta Pentru Pentru Pentru 

7 David Daniel Pentru Pentru Pentru 

8 Sambetianu Viorica Pentru Pentru Pentru 

9 Vataşelu Constantin Absent Absent Absent 
10 Danescu Cristian Pentru Pentru Pentru 
11 Soare Vasilica Pentru Pentru Pentru 

 
 Drept care am încheiat prezentul proces verbal. 
 
  PRESEDINTE DE SEDINTA            S E C R E T A R 
         Simion Nicoleta                              Alexandru Viorel Trandafir 


